
 

 

 

 

 

PROTOKOLL 
 

 

Norges Friidrettsforbunds hybride Ting 

 

25.-26. mars 2023, Thon Hotel Vettre 

  



 

LØRDAG 25. MARS 

1. Åpning 
 Norges Friidrettsforbunds president Anne Farseth ønsket velkommen til hybrid Ting. Ønsket 

representanter og følgende gjester velkommen: 

• Hans B. Skaset (digitalt) 

• Anne Thidemann (digitalt) 

• Ketil Tømmernes (digitalt)   
Videohilsen fra president Berit Kjøll i Norges Idrettsforbund. 
Videohilsen fra ordfører Lene Conradi i Asker Kommune. 
Det ble gjort en markering over de som har gått bort i Tingperioden. Navnene ble vist på skjerm 
og det var ett minutts stillhet. 
Gjert Knutsen, Ålesund IL (12.2.1936-6.1.2021)  
Bent Natvig, IF Kamp-Vestheim (1.8.1946-11.1.2021)  
Tor Bøifot, Skjalg/Stavanger (1938-2.2.2021)  
Tom Saugerud, IF Hellas (14.7.1948-17.3.2021)  
Harald Gjengedal, IL Gular (3.9.1956-5.4.2021)  
Jens Petter Wold, Fredrikstad IF (30.6.1956-29.5.2021)  
Gunnar Halvorsen, Fredrikstad IF (11.2.1942-1.8.2021)  
Thor Helland, IL i BUL (10.12.1936-2.8.2021)  
Per Lind, IL Holeværingen (5.12.1938-16.9.2021)  
Pål Benum, IL i BUL (3.8.1935-23.9.2021)  
Andreas Larsen-Nyhus, IF Hellas (29.6.1931-9.10.2021)  
Harald Moen, Lillehammer IF (30.1.1946-29.10.2021)  
Sverre Øfstaas, Moelven IL (9.6.1939- 4.1.2022)  
Jon Udal, Haugesund IL (31.7.1942-7.2.2022)  
Oddvar Johansen, Fredrikstad IF (5.9.1937-12.2.2022)  
Berit Berthelsen, Hakadal IL, IL Tyrving (25.4.1944-13.2.2022)  
Oddrun Helene Hokland, IL Vistdal, SK Olymp og IL i BUL (29.11.1942-18.3.2022)  
Kjellaug Nakkim, Moss IL (2.8.1940-16.5.2022)  
Jarl Gaute Aase, Egersund IK/IL Skjalg (31.8.1959-22.5.2022)  
Arne Lohne, Ask Friidrett (29.07.1930 - 23.6.2022)  
Knut Willy Korsæth, Lillehammer IF (19.1.1932 -15.7.2022)  
Ebba Lund Hansen, Tønsberg FIK (22.7.1939-25.8.2022)  
Odd Linseth, Florø T&IF (03.01.1941-25.8.2022)  
Leif Inge Tjelta, IL Skjalg (02.09.1949-19.9.2022)  
Leif Egge, IK Tjalve (26.06.1928-4.10.2022)  
Carl-Fredrik Bunæs, IF Njård/IK Tjalve (16.10-1939-6.10.2022)  
Thorleif Johansen, Narvik IL Friidrett (14.02.1927-23.9.2022)  
Magne Føleide, Florø T&IF (30.6.1937-15.10.2022)  
Ole Ellefsæter, Veldre IL (15.2.1939-18.10.2022)  
Svein Hytten, Tønsberg FIK (27.04.1940-25.11.2022)  
Børre Lilloe (20.07.1955-16.12.2022)  
Sigmund Holme, IL Vestar (15.09.2025-18.12.2022)  
Ragnar Kruse-Madsen, Fredrikstad (03.03.1938-27.12.2022)  
Trond Knaplund, Grorud IL, Oslo Idrettslag, IK Tjalve (12.5.1960-10.1.2023)  
Odd Bergh, IL i BUL, SK Freidig (28.6.1937-12.1.2023)  
Stein Kåre Sletten, IL Gular (27.7.1945-13.2.2023)  
Antero Rinne, IK Tjalve (21.11.1959-18.2.2023)  



2.           Godkjenne de fremmøtte representantene 
Ordet ble gitt til Kjell Rune Nordli fra NIF for opprop/registrering i GoPlenum. 

 
3.           Valg av tingets funksjonærer 

Presidenten ledet valg av dirigent: 
Styrets forslag: Terje Hoffmann, Dommer- og arrangementsutvalget og Lovutvalget. 
Dirigenten overtok valget av de resterende funksjonærer: 
 

Sekretærer:                 

Styrets forslag: Mette Dale, daglig leder Telemark FIK og sentraladmin.                
Arnhild Hartvedt, sentraladministrasjonen 
Redaksjonskomitè:                        

Styrets forslag: Knut Johansen, Lovutvalget 
               Per Gammelgård, Lovutvalget 
                            Eline Breilid, Lovutvalget 
                            Anne Merete Moe Dahlen, Kontrollutvalget 
 
Reisefordelingskomitè:   

Styrets forslag: Berit Nøbben, sentraladministrasjonen                                                                                                   
Til å undertegne protokollen:     

Styrets forslag: Aina Berg, Telemark Friidrettskrets 
              Åge Lavik, Ask Friidrett  
 
Alle ble enstemmig valgt. 

4. Godkjenne innkalling, sakliste og forretningsorden 
Ved starten av Friidrettstinget var det 62 stemmeberettigede. 

Innkalling: Godkjent. 
Sakliste:  

Følgende hadde ordet: Helge Tryggeseth, Anne Farseth, Peer Frode Jarnung, Helge Tryggeseth.  

Saklisten godkjennes med tillegg på forslag fra Innlandet Friidrettskrets med 57 mot 4 
stemmer.  Saken behandles under sak 7, tingforslag. 
Forretningsorden: Godkjent. 

5. Styrets og utvalgenes beretninger 
Før behandlingen av styrets og utvalgenes beretninger holdt president Anne Farseth sin 
innledningstale. Presidenten kom inn på følgende sentrale punkter: 

• Fantastiske prestasjoner i tingperioden, gullalder i norsk friidrett. 

• EM innendørs i Istanbul, beste nasjon med 4 gull og en sølv. 

• Sondre Guttormsen norsk rekord i stav 6 meter. 

• Ny generasjon med unge og lovende utøvere som markerer seg på internasjonale 
arenaer. 

• God jobbing i klubbene der ute som skaper morgendagens utøvere. 

• Hevder oss godt utenfor banen med VM gull i trail og gode prestasjoner i ultraløp. 
Bredden er stor i norsk friidrett. 



• Krevende periode med pandemien, begrensninger med trening og konkurranser, frykt 
for smitte og bekymring for egen og andres helse.  

• Hele organisasjonen har stått sammen i krevende periode. Takk til alle som har vært 
kreative og fått til mye sammen. Takk for innsatsen. 

• Russlands invasjon av Ukraina. 

• NFIF var raskt ute med å ta avstand fra handlingene å kreve at utøvere, trenere, 
funksjonærer og tilltitsvalgte fra Russland og Belarus ikke får delta i idretten eller på 
arenaer som tilhører idretten så lenge krigshandlingene pågår. 

• Nordisk samarbeid, European Athletics og World Athletics står samlet om at 
utestengelse nødvendig. 

• Stolte av World Athletics går foran i viktige saker. Antidopingarbeidet har også World 
Athletics gått foran og vært kompromissløse. 

• Nasjonalt med frafall etter pandemien, 14 % nedgang i antall medlemmer. 

• Norske mannlige utøvere presterer godt internasjonalt, men for få kvinnelige utøvere i 
seniormesterskap. 

• Grunnleggende verdier og holdninger. Skal være trygg og inkluderende arena, åpen og 
ærlig organisasjon og aktivitet basert på mestring, idrettsglede og sunnhet. 

• Langt fremme i dopingarbeidet, bærekraft, integrering, helsefremming. 

• Norge langt fremme i nordisk sammenheng med miljø og bærekrafts arbeid. NFIF 
påvirker og tar posisjon med våre verdier og kompetanse. 

• Første forbund som ble Miljøfyrtårnsertifisert i norsk idrett. 

• Jobber med å få arrangører og klubber til å bli miljøsertifisert.  

• Alle skal ha det trygt og bra på trening. Flere barn og unge til å fortsette med friidrett. 

• Inkluderende og utviklende treningsmiljø. 

• Ansvar for å få alle med – lave kostnader for deltakelse for barn og ungdom. 

• Robuste klubbmiljøer som hver dag jobber for at alle skal kunne delta, uavhengig av 
alder, bakgrunn og forutsetninger.  

• Veteranene hevder seg godt internasjonalt. 

• Ny parastrategi, inkludert i toppidretten, ett felles landslag.  Jobbes godt med dette i 
mange klubber. 

• Synlighet er viktig for å rekruttere til paraidretten og vi er heldige som har en VM – og 
OL mester med Salum Kashafali. 

• Trugeløp og hinderløp er en velkommen idrett utenfor bane. 

• Henge med i samfunnsutviklingen med digitalisering. Utvikling av systemer og drift 
viktig å henge med. Open Track og I-sonen nye arrangement systemer i perioden. 

• Klubbdrift og arrangementer ressurskrevende.  

• Stor innsats hver dag hele året i klubber og kretser. Gode mottaksapparat i klubbene 
med kompetanse. Kretsapparatet er utrolig verdifullt for å sikre aktivitet for å gjøre 
klubbene gode. 

• Frivillighetens år i 2022.  Mye frivillighet i vår organisasjon. 

• Takket de ansatte i kretsene og administrasjonen. 

• Takk til utøverne som er strålende ambassadører og gode forbilder og rollemodeller. 

• Takk til frivillige trenere og ledere i klubber og kretser som hver dag legger ned en stor 
innsats for friidretten. 

• Takk til styret for stort engasjement i tingperioden. 
 
Styrets og utvalgenes beretninger: 
Side 6-26: Navn og tall. Følgende endringer innkommet:  
Bemerkning på side 14: Norske mesterskap 2021: NM veteraner innendørs ble avholdt 23.-
24.10.2021.                



Erkjentlighetsbevis side 27: Håkon Løseth, Førde IL (ikke Florø IL). 
 
Side 29-32: Løp utenfor bane: Innledning: Siri Eide Storaa. 
Følgende hadde ordet: Kjell Magne Ebbesvik, Gunnar Pedersen, Anne Farseth, Peer Frode        
Jarnung, Siri Eide Storaa, Bjørn Raffenberg Skotte. 
                         
Side 33-42: Klubbene, statistikk- og rekordutvalget: Innledning: Henrik Carstens 
Følgende hadde ordet: Atle Guttormsen. 
 
Side 43-46: Trenerutvikling: Innledning Hilde Stokvold Gundersen.   
 
Side 47, 48-49: Dommerutvikling, barn og ungdom: Innledning Hilde Stokvold Gundersen. 
 
Side 51 Arrangementssystemer: Ingen innledning. 
 
Side 52-57: Anlegg: Innledning Kalle Glomsaker. 
Følgende hadde ordet: Kjell Magne Ebbesvik, Kalle Glomsaker. 
 
Side 58-64: Toppidrett og talentutvikling: Innledning Runar Bålsrud. 
 
Side 65-68: Samfunnsansvar og bærekraft: Innledning Anne Farseth 
Følgende hadde ordet: Helge Tryggeseth, Olav Kåre Karlsen. 
 
Side 69: Miljøarbeid: Innledning Per Espen Fjeld. 
 
Side 69-70: Veteranfriidretten: Innledning Torrey Enoksen  
Følgende hadde ordet: Kalle Glomsaker, Peer Frode Jarnung. 
 
Side 72-75: Organisasjonen. Ingen innleder. 
 
Side 76-79: Rammebetingelser. Innledning Kjetil Hildeskor. 
 
Side 80-83: Styrets konklusjon: Ingen innleder. 
               
Vedtak: Styrets og utvalgenes beretning enstemmig vedtatt 
 

Vedlegg til styrets beretning: 
Side 84-115: Se innkomne endringer under: 
Side 85: Eivind Henriksen, slegge 81.58. 
Side 96: Kristin Svendby Otervik, 3000 m hinder 10.20.42 forsøk og utslått 
Side 97: Vilde Vågen Henriksen, 3000 m hinder 10.13.75 nr. 9.  DNF finale. 
Side 106: Følgende løp medley stafett forsøk: Jonathan Hertwig-Ødegård, Sebastian Berntsen, 
Even Elias Garnes Pedersen, Sindre Strønstad-Løseth. I finalen løp: Jonathan Hertwig-Ødegaard, 
Sebastian Berntsen, Even Elias Garnes Pedersen, Bastian Elnan Aurstad. 
Side 107: 4x100 m stafett kvinner junior, Malmø. Laget ble nr. 1. 
 

Beretning tingvalgte utvalg: 
Kontrollutvalget: Innledning: Bjørg Larsen. 
Lovutvalget: Innledning: Knut Johansen 
Valgkomiteen: Innledning: Ronny Nilsen, Peer Frode Jarnung, Aleksander Meyer, Ronny Nilsen. 



Vedtak: Beretning tingvalgte utvalg enstemmig vedtatt. 

6. Regnskap 2021 og 2022 
Innledning ved Berit Nøbben. Følgende hadde ordet: Arne Hugo Hansen. 
Vedtak: Regnskap for 2021 og 2022 enstemmig godkjent. 

7. Tingforslag 
 
1. Styret foreslår endringer i NFIFs lov §13.1 o.ii 

Det skal velges personlig vara for styremedlemmet under 26 år. Dette 
styremedlemmet skal også være under 26 år pr. 31.desember året valget avholdes. 
Innledning: Anne Farseth. 
Vedtak: Styrets forslag enstemmig vedtatt. 
  
2. Styret foreslår endringer i NFIFs lov § 13.1 o.vi 
 
Friidrettstinget skal foreta følgende valg: Valgkomité med leder og fire medlemmer. Et av 
medlemmene ved valget skal være under 25 år og både kretser og klubber skal være 
representert. Det skal velges personlig varamedlem for medlemmet som er under 25 år og også 
det personlige varamedlemmet må være under 25 år ved valget. 
Innledning: Anne Farseth. 
Vedtak: Styrets forslag enstemmig vedtatt. 
 
3. Styret foreslår at det innføres norske mesterskap i paraøvelser 
 
Nasjonale bestemmelser, avsnitt B. Norgesmesterskap. 
Det innføres norske mesterskap i paraøvelser innendørs og utendørs. NM i paraøvelser 
er selvstendige mesterskap som inkluderes i arrangementet av h.h.v. Hovedmesterskapet og 
Innendørsmesterskapet. Det kan arrangeres norgesmesterskap i øvelser hentet fra 
øvelsesprogrammet til World Para Athletics. Rekkefølge og premiering avgjøres ved bruka av 
poengtabellene fra World Para Athletics. Styret avgjør for hvert år hvilke øvelser som skal inngå i 
NM. 
Innledning: Anne Farseth. Følgende hadde ordet: Helge Tryggeseth. 
Vedtak: Styrets forslag enstemmig vedtatt. 
 
4. Styret foreslår at det innføres norske mesterskap i hinderløp og trugeløp Nasjonale 
bestemmelser, avsnitt B. Norgesmesterskap. 
  
Norske mesterskap i hinderløp og trugeløp. Det innføres norske mesterskap i: 
  * Hinderløpe (Obstacle Course Racing) 
  * Trugeløp. 
 Innledning: Per Espen Fjeld. Følgende hadde ordet: Hege Henriksen.  
  
Tilleggsforslag fra Hinderløpsutvalget v/ Hege Henriksen. 
Hinderløpsutvalget ønsker at innføring av NM i hinderløp-OCR, får umiddelbar virkning, og at   
Nannestad IL tildeles NM i 2023. Arrangementet er allerede satt opp som uoffisielt NM i august 
2023, men ettersom klubben tilfredsstiller alle NM søknadskrav fra NFIF og krav til arrangement 
av mesterskap fra verdensforbundet for hinderløp FISO, ønskes det at arrangementet blir 
offisielt godkjent. 
 
Vedtak: Styrets forslag enstemmig vedtatt. 
               Tilleggsforslaget fra Hinderløpsløpsutvalget enstemmig vedtatt. 



 
5. Styret foreslår endring av klasseinndeling i NM motbakke. 
Nasjonale bestemmelser, avsnitt B. Norgesmesterskap. 
  
Klasseinndeling i NM motbakke. 
NM i motbakke avholdes i klassene Senior og Junior U20 for kvinner og menn. 
Innledning: Runar Bålsrud. 
Vedtak: Styrets forslag enstemmig vedtatt. 
 
6. Styret foreslår endring av distanse i NM terrengløp. 
Nasjonale bestemmelser, avsnitt B. Norgesmesterskap. 
  
NM terrengløp lang løype. 
Øvelsene i NM terrengløp lang løype skal være: 
 4 km – KU20. 
 6 km – MU20. 
 8 km – KS. 
 10 km – MS. 
Innledning: Henrik Carstens. 
Vedtak: Styrets forslag enstemmig vedtatt. 
 
7. Styret foreslår innføring av nye mesterskapsøvelser. 
Nasjonale bestemmelser, avsnitt B. Norgesmesterskap. 
 
Norske mesterskap 5 km og 10 km gateløp. 
5- og 10 km gateløp får status som Norgesmesterskapsøvelse fra og med 2024. NFIF/Styret er 
arrangør av arrangementene, på samme måte som samtlige norske mesterskap i friidrett, men 
kan også overlate det tekniske arrangementet til et av sine medlemslag, kretser eller 
sammenslutninger av disse, på lik linje som de andre norske mesterskapene i friidrett. Øvelsene 
følger ellers søknadsfristen slik øvrige norske mesterskap gjør. 
Innledning: Siri Storaa. 
Vedtak: Styrets forslag enstemmig vedtatt. 
 
8. Styret foreslår endring i Nasjonale bestemmelser, avsnitt D, Norske rekorder punkt 5. 
 
Eksisterende tekst erstattes med følgende: 
Det noteres norske rekorder i rekordøvelser definert av internasjonale forbund (World 
Athletics og European Athletics), samt i øvelser der det arrangeres norske mesterskap. 
  
Endringen vil tre i kraft omgående etter eventuelt vedtak. 
 
Innledning: Hilde Stokvold Gundersen.  
 
Styret fremmet et endringsforslag:  
Det noteres norske rekorder i rekordøvelser definert av internasjonale forbund (World Athletics 
og European Athletics). Tidligere vedtatte rekordøvelser opprettholdes. 
Vedtak: Styrets nye forslag enstemmig vedtatt. 
 
9. Hordaland Friidrettskrets foreslår tillegg til regel 9.2.1 i Technical Rules 
Forslag til nasjonal regel, heretter kalt 9.2.1.B 
 
9.2.1 B: Nasjonal regel: I konkurranser som ikke er forhåndsgodkjent av WA for inter- 



nasjonal ranking, kan kvinner og menn konkurrere sammen i løp som i sin helhet holdes inne på 
stadion, og er 3000 m eller lenger. Tillatelsen gjelder ikke i hinderløp. Oppnådde resultat kan 
gjelde som personlig bestenotering, og brukes i lagserien, men bare tillatt dersom det er et 
utilstrekkelig antall utøvere av et eller begge kjønn til å rettferdiggjøre gjennomføring av 
separate løp. Utøvernes kjønn skal vises i resultatlisten. Slike løp skal ikke i noe tilfelle 
gjennomføres slik at utøvere av ett kjønn blir trukket eller assistert av utøvere av motsatt kjønn. 
 
Følgende hadde ordet: Aleksander Meyer, Kalle Glomsaker, Peer Frode Jarnung, Helge   
Tryggeseth, Arne Hugo Hansen. 
Forslaget tas opp til avstemming. 
Vedtak: 45 stemte for forslaget og 13 mot. Forslaget vedtatt. 
 
10. Forslag fra Innlandet FIK – Ukrainaresolusjon 
 
Forslag til resolusjon: NFIF kan under ingen omstendigheter godta at utøvere fra Russland og 
Belarus får delta i mesterskap så lenge angrepskrigen, som ifølge folkeretten klart er ulovlig, 
pågår. NFIF uttrykker støtte til både det Ukrainske, Russiske og Belarussiske folk og ber alle 
involverte parter å bidra til en fredelig løsning på krigen. Videre oppfordrer vi i NIF å innta 
samme holdning. 
 
Følgende hadde ordet: Helge Tryggeseth, Per Espen Fjeld, Henrik Carstens, Peer 
Frode Jarnung, Helge Tryggeseth, Arne Hugo Hansen, Ragnar Prestvik, Kjetil Hildeskor, Henrik 
Carstens, Helge Tryggeseth.                      
Forslaget oversendes redaksjonskomiteen og saken tas opp igjen søndag. 
 

8. Aktuell debatt:  
Tema 1: Den norske landslagsmodellen er under press. Hvordan møter vi utfordringene? 
Tema 2: Hva kan gjøres for å få flere kvinner til å ta internasjonale medaljer? 
Innledning ved Toppidrettssjef Tore Øvrebø. 
Følgende hadde ordet: Helge Tryggeseth, Atle Guttormsen, Peer Frode Jarnung, Erlend  
Slokvik, Kjell Magne Ebbesvik, Erlend Slokvik, Peer Frode Jarnung, Runar Bålsrud, Lars Ola 
Sundt, Runar Bålsrud, Lars Ola Sundt, Atle Guttormsen, Helge Tryggeseth, Veslemøy Sjöqvist, Siri 
Eide Storaa, Hilde Osnes, Kjersti Kleven, Tore Øvrebø. 

 

Første dag av Tingforhandlingene avsluttet kl. 1730.  

 

SØNDAG 26. MARS 2023 

 Det ble foretatt opprop/registrering i GoPlenum – det var 60 stemmeberettigede ved 
møtestart. Ordet ble så gitt til dirigent. 
Redaksjonskomiteens forslag til Ukrainaresolusjon forslag 10: 
Følgende hadde ordet: Helge Tryggeseth, Arne Hugo Hansen, Henrik Carstens, Torrey 
Enoksen, Egil Reidar Osnes, Anne Farseth, Atle Guttormsen, Helge Tryggeseth, Lars Ola 
Sundt, Helge Tryggeseth, Simen Sigurdsen 
NFIF kan under ingen omstendigheter godta at utøvere fra Russland og Belarus får delta i  
internasjonale mesterskap og andre internasjonale konkurranser så lenge angrepskrigen, 
som ifølge folkeretten klart er ulovlig, pågår. 
NFIF uttrykker støtte til alle som er rammet av krigen og er glade for at norsk idrett står 
samlet i denne viktige saken. 



Vedtak: Resolusjonen vedtatt med akklamasjon. 

9. Tildeling av Hovedmesterskapet 2025 og 2026 
Før man gikk over til sak 11 holdt Nils Kristen Wiig, Ullensaker/Kisa IL et innlegg og ønsket 

alle velkommen til NM 2023 fra 6.-8. juli. 

Hoved NM 2025 
Innledning ved Odd Maubach, Ask Friidrett. 
Det forelå søknad fra Ask Friidrett. 
Vedtak: NM 2025 ble tildelt Ask Friidrett. 
           
Hoved NM 2026 
Innledning ved arrangørene v/ Henrik Carstens. 
Det forelå søknad fra: Ask Friidrett (Ask trakk sin søknad for 2026) og Trondheim Friidrett,   
Ranheim IL og Nidelv IL. 
Følgende hadde ordet: Ketil Tømmernes, Kalle Glomsaker, Peer Frode Jarnung. 
Vedtak: NM 2026 ble tildelt Trondheim Friidrett, Ranheim IL og Nidelv IL. 
 

10.        Valg 

Valgkomitéens leder Ronny Nilsen innledet og presenterte valgkomitéens innstilling. 

President: Anne Farseth, IL i BUL. 
Visepresident: Kalle Glomsaker, Mandal & Halse IL. 
Styremedlem: Vegar Sellæg, Frol IL. 
Styremedlem: Siri Eide Storaa, Målselv IL. 
Styremedlem: Fredrik Haraldstad (ungdomsrepresentant), IK Hind og Sarpsborg IL. 
Styremedlem: Finn Kollstad, Kristiansand Løpeklubb. 
Styremedlem: Hilde Stokvold Gundersen, Fyllingen IL. 
Styremedlem: Hanne Lyngstad, IK Tjalve. 
Styremedlem: Per Espen Fjeld, Tjøme Løpeklubb. 
 Vara-ungdomsrepresentant: Elias Søvik, IK Tjalve*. 
   
* Vara-ungdomsrepresentanten innstilles under forutsetning av at styrets forslag datert             
2.12.22 (sak 86/2022) om lovendring i §13.1 o. ii blir vedtatt på friidrettstinget. 
 
Ansattes representant er valgt av og blant de ansatte og vil i perioden være Linn Baarlid. 
Personlig vararepresentant for ansattes representant er valgt av og blant de ansatte og vil i 
perioden være Mari Sønju. 
 
Valget foregår som følgende: 
President velges separat, visepresident velges separat og samlet styret under ett. 
Følgende hadde ordet: Peer Frode Jarnung, Helge Tryggeseth, Arne Hugo Hansen. 
 
Vedtak: President Anne Farseth ble valgt ved akklamasjon. 
Vedtak: Visepresident Kalle Glomsaker ble valgt ved akklamasjon. 
Vedtak: Styrets medlemmer: Valgkomiteens innstilling vedtatt. 
Vara ungdomsrepresentant ble valgt ved akklamasjon. 
Tingvalgte utvalg: 
Innledning ved valgkomiteens leder Ronny Nilsen. 
Valgkomitéens innstilling:  
 
Kontrollutvalget: 



Leder: Anne Merete Moe Dahlen, Stovnerkameratene. 
Medlem: Hans Kristian Sætrum, KFUM-kameratene. 
Medlem: Øivind Røraas, Moss IL. 
Varamedlem: Bjørg Larsen, T&IF Viking. 
 
Vedtak: Valgkomiteens innstilling enstemmig valgt. 
 
Lovutvalget: 
Leder: Terje Hoffmann, IL i BUL. 
Medlem: Runa Skrove Falch, SK Vidar. 
Medlem: Per Gammelgård, Bækkelaget SK. 
Medlem: Eline Breilid, KIF. 
Medlem: Nils Johan Waldenstrøm, SK Vidar. 
Første varamedlem: Per Magne Pedersen, Sandnes IL. 
Andre varamedlem: Gunnheid Eidissen Berg, IL Pioner. 
 
Vedtak: Valgkomiteens innstilling enstemmig valgt. 
 
Valgkomité: 
Styrets innstilling til ny valgkomité: 
Leder: Henrik Carstens, Trondheim Friidrett.            
Medlemmer:  
Kari Ann Nygård, Narvik IL. 
Quincy Douglas, Bækkelagets SK. 
Runar Bålsrud, Hurdal IL. 
Fride Vågen, IL Norna-Salhus/Hordaland FIK, ungdomsrepresentant. 
Jenny Marie Kirkeeide, Vadsø Turnforening, vara ungdomsrepresentant.   
                     
Vedtak: Styrets forslag til valgkomité enstemmig valgt. 
 

11.     
 

Tilsetting av revisor  
 
Det forelå forslag om fortsatt engasjement av Deloitte AS. 
Vedtak: Deloitte AS fortsetter som revisorfirma. Enstemmig vedtatt. 
 

12. Rammebudsjett 2024 – 2025 
Innledning ved Anne Farseth. 
Følgende hadde ordet: Helge Tryggeseth, Anne Farseth. 
 
Vedtak: Rammebudsjettet for 2024 og 2025 enstemmig vedtatt. 

 

Avslutning: 

President, Anne Farseth, takket for tillitten og dirigent Terje Hoffmann ble takket for god jobb og fikk 

overlevert blomst. Kjell Rune Nordli fra NIF digitalt ble også takket for flott jobb og flott teknisk 

gjennomføring og fikk blomst. Veslemøy Sjöqvist og Arnhild Hartvedt ble også takket for god 

planlegging og gjennomføring. Gratulerer til nytt styre, gratulerer til NM arrangørene og til alle som 

har deltatt og bidratt på digitalt og hybrid Ting. 

Tingforhandlingene ble avsluttet kl. 1130. 

 



Asker, 26.3.2023 

 

 

 

 

Åge Lavik Aina Berg 
Ask Friidrett Telemark FIK 

 

 

                                

                                

 

             

         

 


